
Iturbe: Obecnie Roma nie gra dobrze
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Juan Manuel Iturbe udzielił wywiadu dla La Gazzetta dello Sport.

Argentyńczyk, pozyskany latem za 23,6 mln euro, jak na razie nie spełnia

pokładanych w nim oczekiwań, na co wpłynęły też liczne kontuzje. 

 

- Jesteśmy mocnym zespołem, musimy wierzyć, wiedzmy, że jest ciężko, ale nie

odpuszczamy. Wychodzimy na boisko, aby wygrywać, jesteśmy zjednoczeni i mamy

wielkie pragnienie rozgrywania dobrych meczów. Oczywiście uważam, że Roma nie

gra obecnie dobrze, ale będzie to robić w przyszłości, gdyż ma piłkarzy, którzy robią

różnicę. Ocena sezonu? Nie wiem, kontuzjom wystawię "10", myślę jednak, że gdy

będę mógł grać więcej z kolegami, będę się dobrze spisywał.

 

Na koniec mówi też o Dybale, który jest jego przyjacielem. Obydwaj mają tego

samego agenta:

- Jest mocny, zobaczymy co zdarzy się w przyszłym sezonie.
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